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§  76 FRN-2023-00035 

Politikerinitiativ, Vinterplaner  
Inkom den 29 mars av Karin Teljstedt (KD), Christian Listérus (M), Emma Eide (C) och  
Petter Strömberg (L) 

Beslut 
Fritidsnämnden bifaller politikerinitiativet om vinterplaner genom att besluta att: 

a) Inför vintersäsongen 2023/2024 genomföra ett test som innebär att kommunen påbörjar 
snöröjning av planer under november samt från vecka 3. Detta kan genomföras med start 
redan till denna vintersäsong och sedan utvärderas tillsammans med föreningsliv och 
idrottsdriftsenheten. 

b) Utöka antalet planer som ska snöröjas till fem stycken. 

c) Snöröjning under testperioden ska ske under dagtid på veckodagar.  

d) Arbete med återförsel av snön från eventuella vallar och in på planen för att få planer 
spelbara tidigare ska ske aktivt. 

e) Inför vintersäsongen 2024/2025 utse fem planer som permanenta vinterplaner som alltid 
snöröjs, Myrsjö IP, Boovallen 1, Älta IP 1, Fisksätra IP 1 och Nacka IP 2.  

f) Efter utvärderad testperiod ta fram informationsmaterial om drift och skötsel på 
kommunens bollplaner inklusive vinterunderhåll. 

g) inom ramen för budget och i dialog med föreningarna utreda och verkställa eventuella 
önskemål om att även ploga en sjätte plan under den tid som tältet inte kan brukas. 

h) vid specifika önskemål och i dialog med föreningar även ploga första halvan av dec 
och/eller utvalda helger under perioden. 

i) under testperioden sätta upp temporära skyltar kring vinterunderhåll för att tydliggöra om 
planen kommer att snöröjas eller inte, samt varför det inte är tillåtet att själv skotta planen. 

Sammanfattning av ärendet 
I ett politikerinitiativ från Karin Teljstedt, (KD) Christian Listérus (M), Emma Eide (C) och 
Petter Strömberg (L) föreslås kommunen att se över hur man framgent ska arbeta med 
plogning och underhåll av bollplaner vintertid.  

Vidare föreslås att ta fram informationsmaterial gällande underhåll av planer generellt och 
vinterunderhåll specifikt, gärna tillsammans med information om granulat och 
miljöpåverkan företrädelsevis i anslutning till berörda planer.  
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse daterad den 12 oktober 2023 
Bilaga Politikerinitiativ 

Yrkanden 
Karin Teljstedt (KD) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut avseende punkterna a-f 
samt avslag till enhetens förslag till beslut avseende punkten g. 

Karin Teljstedt framställde följande tilläggsyrkanden: 

”1. Att inom ramen för budget och i dialog med föreningarna utreda och verkställa 
eventuella önskemål om att även ploga en sjätte plan under den tid som tältet inte kan 
brukas 

2. Att vid specifika önskemål och i dialog med föreningar även ploga första halvan av dec 
och/eller utvalda helger under perioden 

3. Att under testperioden sätta upp temporära skyltar kring vinterunderhåll för att 
tydliggöra om planen kommer att snöröjas eller inte, samt varför det inte är tillåtet att själv 
skotta planen.” 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde först sitt eget yrkande mot avslag och fann att nämnden biföll 
yrkandet. 

Ordföranden frågade därefter nämnden om nämnden kunde besluta om samtliga 
tilläggsyrkande sammantaget och fann att svaret var ja. 

Slutligen ställde ordföranden sina egna tilläggsyrkanden mot avslag och fann att nämnden 
biföll tilläggsyrkandena.  

Protokollsanteckning 
Arne Sköldén lät anteckna följande för Miljöpartiet: 
”Miljöpartiet ser mycket positivt på det initiativ som har tagits att utöka och förlänga 
öppethållandet av vinterplaner för fotboll, och att hålla sådan öppna i de olika 
kommundelarna. 

Fotbollen i Nacka lider av en stor brist på träningsytor. Behovet minskar på vintern, men 
det är fortfarande många träningsenheter som är aktiva året runt. Det är angeläget att 
kunna behålla kontinuiteten i verksamheten och komma väl förberedd när säsongen drar 
igång. Det är också viktigt att dessa ytor finns ute i de olika kommundelarna då de allra 
flesta spelare är unga och beroende av transporter. 

Att hålla med vinterplaner för fotboll innebär också en viss minskning av trycket efter 
inomhustider, vilket gagnar alla aktiva. 
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Behovet är i första hand träningsytor vilket gör att det har mindre betydelse om man för att 
kunna ha snöavsmältning inne på anläggningen inte kan erbjuda full planstorlek alla dagar. 

Vi är övertygade om att alla parter ser de praktiska problem som kan dyka upp, och att man 
anpassar sig efter situationen.” 

 

- - - - - 


